

English will follow:

Par diverses techniques de collages, l'univers visuel d'Ivan Lassère explore la représentation de l'espace. Évoquant l'architecture, le monument et le paysage ses tableaux proposent des espaces ouverts dans lesquels la figure devient motif. La sobriété des matériaux, comme le papier et le bois, confère une qualité sensible à ses compositions géométriques.

Né à Conchez de Béarn, un petit village du sud de la France au riche patrimoine architectural, Ivan Lassère vit et travaille à Montréal. Il obtient en 2011 sa maîtrise en arts visuels et médiatiques à l'Uqam. Ses œuvres sont présentes dans plusieurs collections privées en Europe et au Québec.

Using various collage techniques, Ivan Lassere's visual world explores the representation of space. Referring to architecture, monuments and landscape, his paintings offer open spaces in which the figure becomes a pattern. The simplicity of the materials, like paper and wood, confere a sensitive quality to his geometric compositions.

Born in Conchez de Béarn, a small town in southern France with a rich architectural heritage, Ivan Lassere Works and lives in Montreal. He obtained in 2011 his MA in Visual and Media Arts at UQAM. His works are presented in private collections in Europe and Quebec.